
Protokół nr 9/2019 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 lipca 2019 r. w godz. od 15:15 do 16:25 

w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/  Bogdan Bezdziecki - przewodniczący Komisji 

2/  Wojciech Pająk – wiceprzewodniczący Komisji,, 

3/ Anna Maria Gawlińska 

4/  Jacek Juszkiewicz  

5/  Kamil Lauryn, 

6/ Jacek Niedźwiedzki 

7, Jacek Roszkowski 

8/ Marek Lech Zborowski-Weychman 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Zdzisław Przełomiec          - Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach 

2/ Ewa Beata Sidorek             - Zastępca Prezydenta 

3/ Agnieszka Domalewska     - Naczelnik Wydziału Kultury i Turystyki  

4/ Agnieszka Szyszko             - Pełnomocnik Prezydenta 

5/ Miłosz Stachurski               - Wydział Kultury i Turystyki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Bogdan Bezdziecki, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu  nr 8/2019 z wspólnego posiedzenia Komisji Kultury, Sportu                

i Turystyki oraz Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 

17 czerwca  2019 r. 

2. Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania                        

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród                         

i wyróżnień w Mieście Suwałki.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zasad, trybu przyznawania i  pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów 

sportowych oraz nagród  i wyróżnień w Mieście Suwałki.     

4.  Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach 

    w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania  

    rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 
5.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia  

    warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru i przyczyn podziału  

      samorządowej instytucji kultury – Muzeum Okręgowego w Suwałkach. 

7. Zaopiniowanie wniosku Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk Malow Suwałki     

      w sprawie najmu lokalu mieszkaniowego. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli Miasta Suwałki utworzenia  

   MKS Ślepsk Malow Suwałki Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz objęcia  

    udziałów w tej spółce. 

9.  Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 8/2019 z wspólnego  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu                     

i Turystyki  oraz Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 

czerwca 2019 r. 

 

Przewodniczący Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu           

z poprzedniego posiedzenia.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Protokół nr 8/2019 z wspólnego posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki oraz Komisji 

Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 czerwca 2019 r.-  został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach         

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania                                

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród                               

i wyróżnień w Mieście Suwałki.  
Informacja   stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Bogdan Bezdziecki przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami 

komisyjnymi.  

Członkowie Komisji  uwag nie wnieśli. 

Komisja przyjęła   Informację z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej          

w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania                                

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród                                            

i wyróżnień w Mieście Suwałki.  

 

 

 



Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad, 

trybu przyznawania i  pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz 

nagród  i wyróżnień w Mieście Suwałki”.    

Projekt uchwały   stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Bogdan Bezdziecki, przypomniał, że przedmiotowy projekt uchwały przesłany został radnym 

wraz z materiałami.  

Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały. 

Miłosz Stachursk dodał, że ważnym elementem zmian w proponowanym projekcie uchwały 

jest zwiększenie kwoty bazowej za tytuł mistrza Polski z 1.000 zł.- do 2.000 zł.- 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że pozytywnym faktem jest rozbicie na klasy rozgrywkowe        

i na poszczególne miejsca.; jest to element motywujący do osiągania jak najlepszych wyników. 

Zapytał jak to się ma do zasady, którą chciał wprowadzić  Prezydent Miasta „złotówka za 

złotówkę” i w jakim obszarze będzie to miało odzwierciedlenie. 

Ewa Beata Sidorek podkreśliła, że w projekcie wszędzie zapisane są maksymalne kwoty; 

zebrane środki od sponsorów pozwolą na przeliczanie tych kwot. Jaka kwota będzie 

przeznaczona na sport w budżecie na 2020 r. zależeć będzie od Radnych. 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że zapisane w projekcie środki finansowe nie są małe; 

podkreślił, że rolą klubów jest staranie się o środki finansowe od sponsorów aby otrzymać 

dofinansowanie z samorządu.. 

Ewa Beata Sidorek optymistyczne było by, gdyby w tych maksymalnych kwotach                        

w przeliczeniu taką samą kwotę kluby zebrały by od sponsorów. 

Kamil Lauryn powiedział, ze nie można porównywać sponsora indywidualnego ze sponsorem 

zbiorowym. Z wypowiedzi Prezydenta wynika, że zasada „złotówka za złotówkę” przy 

sponsorze indywidualnym nie ma zastosowania; sytuacja ta wymaga dyskusji i analizy. 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że sytuacja ta wymaga wypracowania rozsądnych koncepcji     

i określenia jasnych kryteriów co jest a co nie jest sponsoringiem. 

Ewa Beata Sidorek powiedziała, że przyjęcie proponowanej uchwały daje delegację Miastu 

do wypłacania kwot maksymalnych wskazanych w dokumencie. 

Bogdan Bezdziecki nadmienił, że docierające sygnały w sprawie przedmiotowej uchwały są 

generalnie pozytywne. 

Kamil Lauryn powiedział, że przedstawiony projekt jest bardzo dobry; wiadomo, że każda 

kwota przeznaczona na sport zawsze  będzie za mała. 

Jacek Niedźwiedzki zgłosił wątpliwości do zapisu § 1ust.1 pkt .a; zapytał, czy dotyczy to 

zawodnika, który zamieszkuje czy zameldowany jest w Suwałkach. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała że zniesiony jest obowiązek meldunkowy, zapis dotyczy 

sportowców zamieszkujący na terenie Suwałk; jednym z warunków reprezentowania klubu 

suwalskiego i otrzymywanie dofinansowania  z budżetu samorządu jest zamieszkanie                    

w Suwałkach. Zawodnik składa  pisemne oświadczenie że zamieszkuje w Suwałkach. 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że nie ma weryfikacji, w którym urzędzie skarbowym dany 

zawodnik się rozlicza; może zamieszkiwać w Suwałkach ale rozliczać się w urzędzie 

skarbowym w innej miejscowości. 

Ewa Beata Sidorek powiedziała, że problem istnieje w przypadku zawodników z  obcym 

obywatelstwem; wymagany jest NIP lub PESEL. 



Jacek Niedźwiedzki w nawiązaniu do  zapisu § 1 ust. 9 pkt. 2  zapytał, czy za przewinienie 

zawodnika może być odebrane stypendium trenerowi. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że trener  jest ściśle powiązany z tym zawodnikiem                 

i odpowiada za niego. 

Marek Lech Zborowski-Weychman powiedział, że trener otrzymuje stypendium za pracę         

z zawodnikiem; jeżeli zawodnik nie pracuje to nie ma racji bytu wypłacanie stypendium 

trenerowi. 

Jacek Niedźwiedzki zapytał, dlaczego nie jest brana pod uwagę odwrotność sytuacji: gdy 

przewinienie dotyczy trenera,  jest mu odebrane stypendium a pozostawienie stypendium 

zawodnikowi; zapytał, czy ten zapis jest zgodny z przepisami prawa. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że jeżeli zawodnik będzie dalej trenował, to stypendium 

będzie nadal otrzymywał, a trener za popełnienie czynu karalnego lub narażenie dobrego 

imienia Miasta Suwałki, klubu czy niegodne zachowanie zostanie pozbawiony stypendium. 

Nadmieniła, że zapis ten nie jest sprzeczny z prawem i został wpisany po konsultacjach z radcą 

prawnym. 

Anna Maria Gawlińska stwierdziła, że kluby sportowe są zadowolone z przedstawionego 

projektu uchwały; w nawiązaniu do obowiązującej uchwały zapytała, kto zyska a kto straci po 

przyjęciu  przedstawionego projektu. Czy na pewno wszystkie kluby traktowane są jednakowo.  

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że biorąc pod uwagę rodzaj sportu nie można  dyscyplin 

porównywać. Z pewnością poprzez swój awans zyska piłka siatkowa. 

Członkowie Komisji więcej uwag nie wnieśli. 

Przystąpiono do głosowania  : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad, trybu przyznawania i  pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów 

sportowych oraz nagród  i wyróżnień w Mieście Suwałki.    

Opinia  stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Ad pkt. 4 

Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania  

 rozwoju sportu w Mieście Suwałki 

Informacja  stanowi załącznik n 5 do protokołu. 

 

Bogdan Bezdziecki przypomniał, że przedmiotową Informację radni otrzymali z materiałami 

komisyjnymi.  

Członkowie Komisji nie wnieśli  uwag. 

Bogdan Bezdziecki stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia warunków                          

i trybu finansowania  rozwoju sportu w Mieście Suwałki została przyjęta. 

 



Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia     

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 

Projekt uchwały   stanowi załącznik nr 6  do protokołu   

 

Bogdan Bezdziecki przypomniał, że przedmiotowy projekt uchwały   radni otrzymali                     

z materiałami komisyjnymi.  

Miłosz Stachurski przedstawił i szczegółowo uzasadnił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie określenia     warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście 

Suwałki. 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, ,  projekt uchwały pozytywnie został zaopiniowany przez  

Suwalską Radę  Działalności Pożytku Publicznego i Radę Sportu przy Prezydencie Miasta 

Suwałk; wprawdzie Rada Sportu zgłosiła trzy uwagi do tabeli nr III ale nie zostały one 

uwzględnione. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej  uwag. 

Przystąpiono do głosowania  : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia     warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki. 

 Opinia  stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 

 Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru i przyczyn podziału  

samorządowej instytucji kultury – Muzeum Okręgowego w Suwałkach. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Bogdan Bezdziecki, przypomniał, że przedmiotowy projekt uchwały przesłany został radnym 

wraz z materiałami.  

Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały. 

Jacek Roszkowski zapytał, jak odnosi się do pomysły zmiany lokalizacji Centrum Sztuki 

Współczesnej – Galeria Andrzeja Strumiłło sam profesor Andrzej Strumiłło i czy były 

przeprowadzane w tym temacie rozmowy z Profesorem. 

Ewa Beata Sidorek powiedziała, że w momencie powstania koncepcji przeniesienia Galerii 

przeprowadzone były rozmowy zarówno z dyrektorem SOK-u, Muzeum Okręgowego jak 

również z profesorem Strumiłło. Profesor Strumiłło informował samorząd oraz dyrektora 

Muzeum Okręgowego, że nie do końca wizja obecnego funkcjonowania Centrum Sztuki 

Współczesnej jest jego wizją; jeżeli działalność CSW pozostanie w obecnym zarysie to swoje 

nazwisko użycza tylko  do końca roku 2019. Akceptuje, że z zakończeniem remontu starej łaźni 

będzie to miejsce ożywionej działalności kulturowej zarówno plastycznej jak i artystycznej                       

w kontekście kultury we wszystkich dziedzinach; ale w związku z przeniesieniem Galerii to 



tego obiektu nie podjął jeszcze decyzji w sprawie pozostawienia swego nazwiska w nazwie 

Galerii. 

Wojciech Pająk zapytał o rolę organizacji pozarządowych, które miały prowadzić animację  

jako zadania zlecone; czy animatorzy będą zatrudniani poprzez SOK. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że projekt przewiduje część zadań przeznaczonych dla 

organizacji pozarządowych. Na chwilę obecną nie ma żadnych zmian 

Bogdan Bezdziecki zapytał, czy w związku z włączeniem Galerii w struktury Suwalskiego 

Ośrodka Kultury nastąpią przesunięcia personalne. 

Ewa Beata Sidorek  odpowiedziała, że prawdopodobnie tak, chyba, że dyrektor Muzeum 

będzie chciał pozostawić pracowników w swoich strukturach. Przy Centrum Sztuki 

Współczesnej jest 2,5 etatu. Na dzień dzisiejszy sprawa jest otwarta. 

Bogdan Bezdziecki zapytał, czy cały budżet związany z działalnością Galerii zostanie 

przesunięty do SOK-u. Nadmienił, że środki finansowe związane ze zbiorami pozostającymi     

w Muzeum powinny pozostać w tej jednostce. 

Ewa Beata Sidorek   powiedziała, że za wcześnie jest na taką dyskusję; nie wiadomo jaka 

będzie decyzja Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. O podjętych decyzjach w tym 

temacie członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki informowani będą na bieżąco. 

Wojciech Pająk zaapelował o jak najszybsze spotkanie z Suwalską Radą  Działalności Pożytku 

Publicznego w kwestii opracowania wstępnej koncepcji animacji. 

Ewa Beata Sidorek   odpowiedziała, że przy opracowywaniu tego projektu organizacje 

pozarządowe również uczestniczyły. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej  uwag. 

Przystąpiono do głosowania  : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru i przyczyn podziału  

samorządowej instytucji kultury – Muzeum Okręgowego w Suwałkach. 

 Opinia  stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie wniosku Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk Malow Suwałki     

w sprawie najmu lokalu mieszkaniowego 

Projekt wniosku  stanowi załącznik nr 10  do protokołu.   

 

Ewa Beata Sidorek przedstawiła wniosek Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk Malow 

Suwałki z prośbą o przedłużenie umowy najmu lokalu mieszkalnego ze wskazaniem jako 

najemcę z grudniem 2019 r. 

Jacek Niedźwiedzki zapytał, dlaczego po pięciu latach zajmowania danego lokalu 

mieszkalnego, zawodnik - mimo że nadal reprezentuje suwalski klub sportowy – musi ten lokal 

opuścić. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, gdyż  w § 25.1 Uchwały nr 

XLIII/547/2018 Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 



wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Miejskiej Suwałki jest następujący zapis :” w zasobie mieszkaniowym Gminy wydziela się 10 

lokali mieszkalnych przeznaczonych do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy, nie 

dłużej jednak niż 5 lat”. Przesłanką takiego zapisu był fakt, że jeżeli ktoś chciał się związać         

z Suwałkami to w ciągu pięciu lat powinien zadbać o zapewnienie swoich potrzeb  

mieszkaniowych. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej  uwag. 

Przystąpiono do głosowania  : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Miejskiego Klubu Sportowego Ślepsk Malow 

Suwałki  w sprawie najmu lokalu mieszkaniowego 

 Opinia  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli Miasta Suwałki utworzenia    

MKS Ślepsk Malow Suwałki Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz objęcia     

udziałów w tej spółce. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały. 

Poinformowała, że do spółki oprócz Miasta Suwałki przystąpią Pan Józef Wiszniewski, Malow 

oraz w 10% Prezes Klubu. Podjęcie przedmiotowej uchwały daje delegację Samorządowi do  

podpisania umowy i objęcia części akcji Spółki. 

Miłosz Stachurski poinformował, że umowa jest w trakcie tworzenia i w dniu dzisiejszym 

doszło do rozszerzenia nazwy MKS na Miejski Klub Sportowy Ślepsk  Malow Suwałki Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością, w związku z powyższym konieczne jest wprowadzenie 

autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli   uwag. 

Przystąpiono do głosowania  : 

za                                                -    8  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli Miasta 

Suwałki utworzenia  MKS Ślepsk Malow Suwałki Spółka   z ograniczoną odpowiedzialnością 

oraz objęcia udziałów w tej spółce, wraz z autopoprawką 

 Opinia  stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   

 

 

 

 

 



Ad pkt. 9 

Wolne wnioski. 

 

Bogdan Bezdziecki nawiązując do podziału Muzeum Okręgowego w Suwałkach zapytał, czy 

jest koncepcja wykorzystania pomieszczeń po przeniesieniu Centrum Sztuki Współczesnej do 

wyremontowanego obiektu łaźni. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że zagospodarowanie tych lokali zależy od wielu 

czynników, ale samego pomysłu na te pomieszczenia nie ma;  docelowo pracownie 

urbanistyczne mają być przeniesione do budynku UM na ul. Noniewicza; zaznaczyła, że proces 

podziału oraz przeniesienie do nowego lokalu potrwa dłuższy czas. 

 Bogdan Bezdziecki nadmienił, że w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje, że tym 

lokalem zainteresowana jest strona litewska. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że w chwili obecnej trudno cos powiedzieć w tym temacie. 

Przedstawiciele mniejszości litewskiej poinformowali, że na utworzenie litewskiego 

przedszkola maja wynająć komercyjne miejsce, ale jak się później okazało lokal ten nie spełniał 

wymogów, więc są w trakcie poszukiwania nowego lokalu. Lokale wskazane przez samorząd 

nie były w sferze zainteresowania ponieważ doprowadzenie do stanu używania wymagały 

dużych nakładów finansowych. Po uwolnieniu lokali przy ul. Kościuszki 45 to radni zadecydują 

o dalszym losie, niemniej jednak należy liczyć się z faktem konieczności przeprowadzenia 

generalnego remontu będzie wymagało olbrzymich środków finansowych. 

Kamil Lauryn poruszył znany od wielu miesięcy temat złego stanu boisk sportowych ze 

sztuczną nawierzchnią; a w szczególności boiska przy szkole podstawowej nr 7, przy ulicy 

Dwernickiego oraz boiska na osiedlu Kamena. Dorośli i młodzież skarżą się, że nie mogą 

korzystać z tych boisk a w szczególności z boiska przy SP nr 7. Zapytał, czy zostały pozyskane 

środki finansowe na remont tych obiektów a jeżeli nie to kiedy będą planowane. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że we wrześniu br. radni będą pracowali nad budżetem 

miasta na 2020 rok. W chwili obecnej konserwacja i zarządzaniem boisk zajmuje się zespół 

funkcjonujący w Ośrodku Sportu i Rekreacji; kosztorysy są gotowe ale niestety brak jest 

funduszy na ten cel; nie ulega wątpliwości, że w infrastrukturę sportową należy inwestować       

i to co już jest –naprawiać. Powiedziała, że sprawdzi  jakiego rzędu są to kwoty i taką 

informację przekaże radnym. 

Kamil Lauryn przypomniał, że już wcześniej były rozmowy w tym temacie i były zapewnienia 

poszukiwań środków zewnętrznych. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że wszędzie, gdzie jest taka możliwość to aplikacje                

o środki zewnętrzne są składane i dzięki temu wiele w naszym mieście się zmieniło na lepsze. 

Zgodziła się, że wymiana nawierzchni tych boisk jest potrzebna, ale niestety w chwili obecnej 

nie ma na to środków. Do spraw wszystkich – infrastruktury sportowej również podchodzić 

priorytetowo. Nadmieniła, że fakt zużycia nawierzchni boisk sportowych świadczą o tym, że 

korzystają z nich mieszkańcy naszego miasta. 

Kamil Lauryn zwrócił się z prośbą o możliwość przesunięcia godziny rozpoczęcia posiedzeń 

Komisji Kultry, Sportu i Turystyki o 10 minut, gdyż  po pracy w tzw. „godzinach szczytu” są 

trudności w aktualnym  przybyciu. 

Bogdan Bezdziecki po zasięgnięciu opinii członków Komisji poinformował, że posiedzenia 

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki będą rozpoczynały się o godz. 15:30. Jednocześnie 

przypomniał, że do końca lipca radni mogą składać wnioski bez wskazywania źródła 

dofinansowania; zaznaczył, że w Suwałkach jest coraz więcej nowych, pięknych obiektów 

sportowych kosztownych w utrzymaniu, co z pewnością będzie odbijało się na małej 

infrastrukturze sportowej. 

Jacek Niedźwiedzki zwrócił uwagę na fakt możliwości zgłaszania wniosków dotyczących 

remontów struktur sportowych w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego. 



Agnieszka Domalewska potwierdziła, że sportowcy ubiegający się o stypendia Prezydenta 

Miasta w oświadczeniu  muszą wskazać adres zamieszkania w Suwałkach oraz wskazać 

konkretny urząd skarbowy, w którym się rozliczają. 

 

Jacek Niedźwiedzki upewnił się,  że jeżeli zawodnik nie zamieszkuje w Suwałkach to 

przyznane stypendium będzie mu odebrane. 

Ewa Beata Siderek potwierdziła, że tak, gdyż jednym z warunków otrzymania stypendium        

sz Urzędu Miejskiego jest fakt zamieszkania a nie zameldowania w Suwałkach. 

 

 

Bogdan Bezdziecki podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.     

 

        Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                  i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

                    Bogdan Bezdziecki 

 

Protokół sporządziła: 

Danuta Teresa Skucz 

Inspektor Biura Rady Miejskiej 

w Suwałkach 

 


